

Michael Kunsmann
Geschäftsführung

fon +49 (0) 30/76 76 50 13
fax +49 (0) 30/76 76 50 30
kunsmann@die-gelbe-villa.de

Berlin, den 3.11.2023

The Die Gelbe Villa would like to welcome Bria Savoy to the team. Bria is a 2023-2024 German Chancellor Fellow under the Alexander von Humboldt Stiftung Foundation. Bria who comes from the U.S.A. received her Bachelor of Arts degree in Psychology at Fisk University in 2021 and in 2022, received her Master's of Education in Child Studies at Vanderbilt University-Peabody College, both Universities located in the state of Tennessee. In 2023, Bria co-founded a non-profit organization called Reading in Color: Children's Literacy and Social-Emotional Learning that focuses on increasing children's standardized and in-class reading scores while equipping them with the social-emotional skills to build their confidence in the classroom and community.

As a German Chancellor Fellow, Bria will get the opportunity to spend a year here in Germany conducting her own independent development project while exploring innovative solutions to the global issues of our times and widening her networks. Bria's project will focus on "Examining In-School Ethnic-Racial Discrimination Among Early Adolescents: Using Art as Healing Tool." Bria will get the chance to execute her project here at the Die Gelbe Villa and the surrounding schools in Berlin. She is eager, determined, and passionate about giving children and youth the opportunity to express their ethnic-racial identities freely through creative art-making that focuses on uplifting children's social and emotional development in positive and culturally appropriate ways.



Die Gelbe Villa heißt Bria Savoy herzlich im Team willkommen. Bria ist Bundeskanzlerstipendiatin 2023–2024 der Alexander von Humboldt Stiftung. Die aus den USA stammende Bria erhielt 2021 ihren Bachelor of Arts in Psychologie an der Fisk University und 2022 ihren Master of Education in Child Studies am Vanderbilt University-Peabody College, beide Universitäten liegen im Bundesstaat Tennessee. Im Jahr 2023 war Bria Mitbegründerin einer gemeinnützigen Organisation namens „Reading in Color: Children's Literacy and Social-Emotional Learning“, die sich darauf konzentriert, die standardisierten Leseergebnisse von Kindern im Unterricht zu verbessern und ihnen gleichzeitig die sozial-emotionalen Fähigkeiten zu vermitteln, in die sie ihr Selbstvertrauen stärken können das Klassenzimmer und die Gemeinschaft.

Als Bundeskanzler-Stipendiatin erhält Bria die Gelegenheit, ein Jahr hier in Deutschland zu verbringen und ihr eigenes unabhängiges Entwicklungsprojekt durchzuführen, dabei innovative Lösungen für die globalen Probleme unserer Zeit zu erforschen und ihre Netzwerke zu erweitern. Brias Projekt wird sich auf die „Untersuchung der ethnisch-rassistischen Diskriminierung in der Schule bei frühen Jugendlichen: Verwendung von Kunst als Heilmittel“ konzentrieren. Bria erhält die Chance, ihr Projekt hier in der Gelben Villa und den umliegenden Schulen in Berlin umzusetzen. Sie ist eifrig, zielstrebig und leidenschaftlich dabei, Kindern und Jugendlichen die Möglichkeit zu geben, ihre ethnisch-rassistische Identität durch kreative Kunst auszudrücken, die sich darauf konzentriert, die soziale und emotionale Entwicklung von Kindern auf positive und kulturell angemessene Weise zu fördern.